
S rybařením jsem začal před osmi lety, když jsem jel poprvé s dědou na ryby. 
Začalo mě to dost bavit, tak jsem se přihlásil ke svazu a začal jsem se učit, abych 
mohl udělat zkoušky na povolenku a stal se rybářem. Dělám to dodnes. Každé 
pondělí, když vstanu, chci, aby byl už zase pátek a já mohl jet zase na ryby. Ten 
relax u vody je to nejlepší, co může být. Když přijde nějaký ten záběr, tak je to 
paráda, ale vůbec není potřeba, protože si prostě užívám ten klid a relaxuji.  

A právě kvůli tomu pocitu jsem se rozhodl studovat Rybářskou školu v Třeboni a 
stát se platným rybářem a potom si udělat zkoušky na rybářskou stráž a živit se 
tím, co mě baví. Být stále u vody… 
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